

COVID-19 Self Declaration

USTF Announcement <announcement@ustf.ac.ae>

Sun 9/18/2022 2:37 PM

2 attachments (364 KB)

19- نموذج الجامعة للإقرار الذاتي حول كوفيد-19.pdf; USTF-COVID-19 Self Declaration Form.pdf;

Announcement



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

إعلان

أعضاءنا منتسبي الجامعة الكرام،

Dear members of USTF community,

As per the University's measures to ensure the safety of its faculty, staff, and students in compliance with MOHAP and MOE guidelines, this is a gentle reminder to sign the "USTF-COVID-19 Self Declaration Form" including new faculty, staff and students.

Signing the declaration form aims to get us prepared for a smooth beginning of the classes of the Fall semester of the academic year 2022/.2023

Once you've signed and completed the form, kindly forward it to our human resources office no later than Friday, 16th of September 2022 to the following e-mail
Students: m.alawani@ustf.ac.ae
Staff and faculty: d.alfayomi@ustf.ac.ae

Stay Safe

وفقاً للتدابير الاحترازية التي اتخذتها الجامعة لضمان سلامة أعضاء هيئة التدريس والموظفين والطلبة وذلك بالتوافق مع إرشادات كلا من وزارة الصحة ووقاية المجتمع ووزارة التربية والتعليم في الدولة، فإننا نود أن نذكركم بضرورة تعبئة النموذج المرفق "نموذج الإقرار الذاتي المتعلق بكوفيد 19 بما في ذلك أعضاء هيئة التدريس والموظفين والطلبة.

يهدف التوقيع على استمارة الإقرار الذاتي المرفقة إلى إتمام إجراءات الجامعة الرامية إلى تحقيق بداية سلسة لكافة الجلسات العلمية خلال الفصل الدراسي الخريفي من العام الجامعي 2022/2023

بمجرد استكمال كافة المعلومات المطلوبة في النموذج والتوقيع عليها ، يرجى منكم إرسال النموذج في موعد أقصاه يوم الجمعة، 16 سبتمبر 2022 على البريد الإلكتروني التالي:
طلبة الجامعة : m.alawani@ustf.ac.ae
الموظفون وأعضاء الهيئة التدريسية: d.alfayomi@ustf.ac.ae

دتمم سالمين

USTF Announcement

University of Science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات
THE EMIRATES

FORWARD TOGETHER
APPLY NOW

USTF

ننطلق معاً
سجل الآن